



Արմեն Սիմոնյան  
Գերագույն Վարպետ

Armen Simonian  
Grand Master

Դավիթ Հակոբյան  
Գերագույն Բարտուղար

David B. Akopian  
Grand Secretary

15 Հունվարի, 2013 թ

*Սիրելի Եղբայր եւ Ընկեր*

Տասը տարի առաջ մենք աներեսակեղի առաջընդաց կատարեցինք ստեղծելով առաջին եւ միակ Հայոց Գերագույն Օթյակը մեր Հայրենիքում, ազատ եւ անկախ Հայաստանի Հանրապետությունում: Այժմ անհրաժեշտ է հաջորդ պատմական քայլը կատարել, կառուցելով Հայոց Գերագույն Օթյակի Տաճարը, որը կդառնա աշխարհի շուրջ բնակվող Հայ Ռոմանո- դիրների միացյալ կենտրոնը, որտեղ կգոյանան եւ կամրանան Եղբայրական կապերը եւ մենք ձեռք ձեռքի կաշխատենք ի նպաստ սիրելի Հայրենիքի եւ Ազատ Ռոմանոդության առաջադիմության եւ բարգավաճության:

Ուրբ տարի առաջ Հ.Գ.Օթյակը իր առատածեռն Եղբայրների հանգանակությունների շնորհիվ գնել էր 3000 քառ. մետր հողամաս Երեւան քաղաքի մերձավոր տարածքում, Հանրապետության Հրապարակից 15 րոպե մեքենայով երթեկելու հեռավորության վրա: Անցած ժամանակաշրջանում մենք կառուցել ենք քարե ցանկապատ հողամասի սահմաններով, մոտեցնելով ջրատարի, գազի եւ էլեկտրականության գծերը: Եղբայր Ծարտարապետի կողմից պատրաստված է Հայկական ոգով եւ Ռոմանոդական ոճով կատարված մի գեղեցիկ Գերագույն Օթյակի Տաճարի նախագիծ:

Մենք այժմ դիմում ենք աշխարհի շուրջը գտնվող բոլոր Եղբայրներին եւ Ընկերներին որպեսզի նվիրատվություններ անեն այս վեհ ծրագիրը իրականացնելու նպատակով: Տաճարի կառուցման արժեքը, համաձայն նախնական Ծարտարապետական նախագծի եւ շինարարի հաշվարկների, կազմում է \$500,000, իսկ կահույքը եւ հարդարման արժեքը՝ \$300,000: Մենք ծրագրում ենք սկսել անհրաժեշտ բանվորական գծագրերը, շինարարության թույլատվություն ստանալու համար, անմիջապես երբ հանգանակությունները սկսեն ժամանել եւ այնուհետեւ սկսել շինարարական աշխատանքները: Դրամահավազը շարունակվելու է նույնպես շինարարության ժամանակաշրջանում: Եղբայրները կստանան տեղեկություններ շինարարության առաջընդացի մասին Հ.Գ.Օ.: կայքի միջոցով: *Հետեւաբար՝*

**ՄԱՍ ԿԱԶՄԻՐ ՄԵՐ ԱԶՍ ՈՐՄՆԱԴՐՈՒԹՅԱՆ ՊԱՏՄՈՒԹՅԱՆ**

Առատածեռ նվիրատվություն կատարեցեք այս ազնիվ եւ վեհ նպատակի իրագործման համար Ձեր կարողության սահմաններում: Ամեն մի ստացված գումար ավելի կմոտեցնի մեզ մեր բարի եւ ազնիվ նպատակին: Նվիրատուների անունները կհավերժացվեն Հայոց Գերագույն Օթյակի Տաճարում եւ սերունդից սերունդ կհիշվեն:

- \* Գերագույն Օթյակի Գլխավոր Դահլիճը անվանվելու է այն եղբոր անունով, ով \$200,000 նվիրատվություն կանի:
- \* Համար 1 եւ 2 Օթյակները անվանվելու են այն եղբայրների անուններով, որոնք \$100,000 նվիրատվություն կանեն:
- \* Ճաշարանի դահլիճը անվանվելու է այն եղբոր անունով, ով \$50,000 նվիրատվություն կանի:
- \* Գրադարանը եւ Թանգարանը անվանվելու են այն եղբոր անունով, ով \$25,000 նվիրատվություն կանի:
- \* Նախասրահի/ընդունարանի տարածքը անվանվելու է այն եղբոր անունով, ով \$25,000 նվիրատվություն կանի:
- \* 2 Հարկերի նախասրահները անվանվելու են այն եղբայրների անուններով, որոնք \$15,000 նվիրատվություն կանեն:
- \* Գլխավոր Դահլիճի ամեն մի նստարան անվանվելու է այն եղբոր անունով, ով \$2,000 նվիրատվություն կանի:
- \* \$1,000 նվիրատվությունների դեպքում եղբայրների անունները, այլ նուիրատուների շարքին կարձանագրվեն մուտքին քարաշեն պատին:

Նվիրատվությունների դրամատոմսերը պիտի գրվեն Grand Lodge of Armenia-ին նշելով «Հ.Գ.Օ.: Տաճարի համար» for the G.:L.:A.: Temple) եւ եթե Հայաստանից դուրս եք գտնվում ուղարկեք հետեւյալ հասցեյով՝

**Grand Lodge of Armenia, P.O.Box 59084, Potomac, MD 20859**

Լրացուցիչ տեղեկության համար գրեք Գերագույն Բարտուղար Հ.Մ.Ե.Դավիթ Հակոբյանին՝ [glofarmenia@earthlink.net](mailto:glofarmenia@earthlink.net) նշելով վերնագրում նպատակը՝ «Հ.Գ.Օ.: Տաճարի Նվիրատվություն»:

Նախապես շնորհակալություն եմ հայտնում ձեր օգնության, համագործակցության եւ առատածեռ- նության համար:

Արմեն Սիմոնյան  
Գերագույն Վարպետ 



Արմեն Սիմոնյան  
Գերագույն Վարպետ

Դավիթ Հակոբյան  
Գերագույն Քարտուղար

Armen Simonian  
Grand Master

David B. Akopian  
Grand Secretary

*My Dear Brother and Friend*

January 20 2013

Ten years ago we accomplished the remarkable breakthrough of creating the first and only Grand Lodge of Armenia in our Fatherland, the free and independent Republic of Armenia. Now is the time to realize another glorious historical step by constructing our Grand Lodge Temple. The unification center for all Armenian Masons around the world to have a home where they can come together, strengthen the bonds of Brotherhood and work hand in hand for the progress and prosperity of our country and our fraternity.

About eight years ago, Grand Lodge of Armenia, through the generous donations of a few of our brethren, purchased three thousand square meters of land in the suburb of Yerevan, at a distance of about fifteen minutes drive from downtown Yerevan (Hraparak). During the last few years, we have brought utility lines to our plot and secured our lot with surrounding walls. A beautiful preliminary design of the temple which has been influenced both by Masonic and traditional Armenian architecture has already been prepared by a Brother.

For the realization of our noble goal, to make a history we need the financial help of our brethren and friends from around the world.

After meetings, discussions and calculations with our architect, builder and contractor brothers, we have arrived at an approximate budget of about 500,000 U.S. Dollars for the construction cost and about 300,000 dollars for the furnishing.

We are planning to start our work as soon as we begin receiving donations from you, by preparing the necessary construction documents and to obtain the required building permits from the authorities. We plan to have the building Corner Stone laying ceremony during our July 2013 Annual Communication and starting construction activities immediately after that. The fundraising will continue during the construction process and every Brother will be informed about the progress through our website by posting the pictures of the different phases of the project. So:

### BE A PART OF OUR MASONIC HISTORY

**donate to this noble cause as much as you can. Any amount will take us one step closer to our goal.**

- ✦ *The Grand Lodge Hall, will be named after a Brother who donates \$200,000.*
- ✦ *Lodges Number 1 and 2, will be named after Brethren who donate \$100,000 each.*
- ✦ *The Banquet Hall will be named after a Brother who donates \$50,000.*
- ✦ *The Library and Museum, will be named after a Brother who donates \$25,000.*
- ✦ *The Social Hall and the bar area, will be named after a Brother who donates \$25,000.*
- ✦ *The Entrance Halls of the two floors will be named after Brethren who donate \$15,000 each.*
- ✦ *Each seat of Grand Lodge Hall, will be named after any Brother who donates \$2,000.00.*
- ✦ *The name of Brethren who donate \$1,000.00 will be included, along with all other donors, on a stone slab located in the Entrance Hall.*

By donating, your name will remain in our Temple forever and will be remembered generation after generation. You may make your donation by check Payable to **The Grand Lodge of Armenia** and please indicate "for GLOA Temple." If you are donating from outside of Armenia, please send your checks to the following Address:

*Grand Lodge Of Armenia*  
**P.O. Box 59084 Potomac, Maryland, 20854, USA**

For additional information about how to donate, please contact our Grand Secretary, R.:W.:B.: David Akopian, by E-mail: [glofarmenia@earthlink.net](mailto:glofarmenia@earthlink.net) and in the subject box mention "Temple Donation."

I thank you in advance for all your help, cooperation and generosity!

Fraternally yours,

Armen Simonian,  
Grand Master



Արմեն Սիմոնյան  
Գերագույն Վարպետ

Դավիթ Հակոբյան  
Գերագույն Քարտուղար

Armen Simonian  
Grand Master

David B. Akopian  
Grand Secretary

Janvier 20, 2013

*Mes Chers Frères,*

Il ya dix ans que nous avons accompli la percée remarquable de la création de la première loge GRANDE LOGE D'ARMENIE dans notre patrie, la République indépendante d'Arménie. Il est maintenant temps de réaliser une autre étape historique en construisant le Temple de notre Grande Loge. Le centre de l'unification de tous les Maçons Arméniens du monde entier, un foyer où pourront se rencontrer les frères, renforcer les liens qui nous unissent et travailler main dans la main, pour le progrès, la prospérité et la fraternité de nos origines.

Il ya huit ans, la Grande Loge de l'Arménie, grâce aux dons généreux de quelques-uns de nos frères qui ont acheté trois mille mètres carrés de terrain dans la banlieue d'Erevan, à une distance d'environ quinze minutes du centre-ville d'Erevan (Hraparak). Au cours des dernières années, nous avons pu obtenir qu'un certain nombre de ligne de services publics aboutissent à notre parcelle, nous avons aussi délimité notre lot en établissant des murs tout autour. Enfin, une très belle conception préliminaire du temple influencée à la fois par l'architecture arménienne maçonnique traditionnelle a déjà été anticipée par un de nos Frère. Pour continuer la réalisation de notre noble œuvre, nous avons besoin de l'aide financière de nos frères et amis du monde entier.

Après les diverse réunions de travail et échanges avec nos frères architectes, constructeurs et entrepreneurs, nous sommes arrivés à un budget d'environ de ( dollars US ) cinq cent mille pour le coût de la construction et environ 300 000 dollars pour l'ameublement. Nous prévoyons de commencer dès le début de réception des premiers dons de votre part et cela, par la préparation des documents nécessaires à la construction à savoir, l'obtention des permis de construction auprès des autorités. Nous prévoyons la cérémonie de la pose de la Pierre Angulaire lors de notre Communication annuelle Juillet 2013 et le départ des constructions immédiatement après.

La collecte de fonds se poursuivra tout au long du processus de construction et chaque frère sera informé des progrès sur notre site, par la publication de photos des différentes phases du projet. Donc:

**FAITES PARTIE DE NOTRE HISTOIRE MAÇONNIQUE:**

*Donner à cette noble cause, autant que vous le pourrez. Toute somme nous rapprochera un peu plus de notre objectif.*

- ✦ *TLe Grand Lodge Hall, sera nommé du nom du Frère qui fera un don de 200.000 \$.*
- ✦ *Les Lodges 1 et 2, porterons le nom des Frères qui auront donnés 100.000 dollars chacun.*
- ✦ *Le Banquet Hall portera le nom du Frère donateur de 50.000 \$.*
- ✦ *La Bibliothèque et le Musée le nom du Frère donateur de 25.000 \$.*
- ✦ *TLe Social Hall et le bar, sera nommé d'après un frère qui fait un don 25.000 \$.*
- ✦ *TLes halls d'entrées des deux étages les noms des Frères donateurs de 15.000 dollars chacun.*
- ✦ *Chaque siège de la Grande Loge Hall, portera le nom de tout frère qui fait un don 2,000.00 \$.*
- ✦ *TLe nom de Frères donateurs de 1,000.00 \$ sera inclus, ainsi que tous les autres bailleurs de fonds, sur une dalle de pierre située dans le hall d'entrée.*

En faisant un don, votre nom restera à jamais dans notre temple et on se souviendra de génération en génération de l'élan Fraternelle de chacun. Vous pouvez faire votre don par chèque à l'ordre de la **The Grand Lodge of Armenia** merci s'il vous plaît d'indiquer "for GLOA Temple." Si vous faites un don de l'extérieur de l'Arménie, envoyez vos chèques à Adresse:

**Grand Lodge Of Armenia  
P.O. Box 59084 Potomac, Maryland, 20854, USA**

Pour plus d'informations sur la façon de faire un don, communiquer s'il vous plaît avec notre Grand Secrétaire RWB David Akopian par E-mail: [glofarmeria@earthlink.net](mailto:glofarmeria@earthlink.net) et dans la zone objet la mention **"Temple Donation."**

Je vous remercie d'avance pour votre aide, la coopération et la générosité!

Fraternally yours,

Armen Simonian,  
Grand Master